
Hoi! Ik ben Nancy, full-time kleuterleidster.

Ik gebruik de producten van Herbalife sedert 2005 naar afslanken toe. Al vrij snel 
voelde mijn lichaam strakker aan, wat ik kon evalueren op mijn weegschaal. Ik 
verloor in een jaar ongeveer 10 kg. 

Bovendien had ik al jaren last van een hardnekkige acne, soort ontstekingen van mijn 
huid. Dit vooral op mijn gezicht en schouders. De behandeling bij huidspecialisten en 
zalven van apotheken gaven niet het verwachte resultaat.... Dan ben ik naast de 
inwendige ook de uitwendige voeding van herbalife gaan gebruiken. Momenteel heb 
ik de uitslag onder controle en kom ik terug onbezorgd onder de mensen.

Naast mijn full-time job heb ik nog voldoende energie om wekelijks mijn conditie op 
peil te houden in de plaatselijke atletiekclub en het fitness centrum.

Samen met mijn man begeleiden we nu mensen naar afslanken, sportvoeding, 
energie, gezond ontbijt


